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Concept – VERSLAG/BESLUITENLIJST GEBIEDSCOMMISSIE 
Zuidelijk Westerkwartier 

                             Maandag 9 december 2024 
                              Volgende vergadering 17 februari  geannuleerd, 14 april 2025 19.00 - 20.30 uur 

Aanwezig: Afwezig: 

 
Hans Wouters (CGW en GC) 
Theo Sikkema (WS NZV)  
Henk Emmens (gedeputeerde prov. Gr) 
Bert Nederveen (gem. WK) 
Annet de Jong (gem. WK) 
Henk Hulshoff (LTO)    
ErnstJan Cornelius (secretaris Prolander) 
Jesler Kiestra (SBB)  
Elze Reitsema (voorzitter en DB WS NZV) 
Johan Vergonet (Ondernermersver. Toerisme & Recreatie)  
Maickel Burgers (prov. Gr)  
Gaby Krikke (WS NZV)  
Gert Woldendorp (notulist Prolander)  
 

 
Gerben de Boer (WSF) (agendalid)  
Betty de Boer (voorzitter GC ZWK) 
Mirjam Bakker (prov. Gr)  
Hein Kuiper (SBB) 
 

 
 

  

 1 Opening vaststelling agenda, ingekomen stukken en mededelingen 

  
Voorzitter Elze Reitsema opent om zeven uur de vergadering van Gebiedscommissie (GC) en heet de 
aanwezige commissieleden van harte welkom. Afmeldingen: zie hierboven. 
 
Geen aanvullingen op de agenda, de agenda is akkoord. Omdat Henk Emmens aangeeft de 
vergadering eerder te moeten verlaten wordt er een wijziging in volgorde afgesproken: agendapunt 5 
en 8 na agendapunt 3. 
 

  

2 Insprekers  

  
Er zijn geen insprekers. 
 

  

3 Voortgang en planning 2024 
 

  
Er wordt een toelichting gegeven op de geleverde notitie. 
 
Voor de woning die langs het Dwarsdiep binnen het natuur- en waterbergingsgebied stond, is de sloop 
afgerond. 
Voor het monitoringsnetwerk zijn en worden er nog meer peilbuizen in het Dwarsdiepgebied geplaatst.  
Er wordt gewerkt aan het uitwerken van het voorlopig ontwerp (VO) 
 
De planning om het VO in het gebied te presenteren wordt voorlopig uitgesteld. De vertraging komt 
omdat er knelpunten tussen hoofddoelen aandacht vragen. Er wordt een variantenstudie uitgewerkt 
voor een nieuwe locatie voor het gemaal Wemerpolder. Verwachting is dat er half januari meer 
duidelijkheid is en de gebiedsavond kan worden gepland. 
 
Projecten na Dwarsdiep 
Voor Bombay is een start notitie opgesteld. 
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Projectbureau ZWK restopgave – faunapassage, NBW en KRW 
Grondpositie bij de faunapassage zijn geregeld, eerste maatregelen, de toegangsweg nu in uitvoering. 
De faunapassage zelf zal na de zomer van 2025 in uitvoering komen. 
 
Introductie Louwrens Wemekamp als omgevingsmanager 
 
Vraag van Henk Hulshoff – is de verplaatsing van het gemaal een verrassing in het peilbesluit. 
ErnstJan geeft aan dat de locatie van het gemaal geen invloed heeft op het genomen peilbesluit. De 
locatie van het gemaal vraagt aanpassing omdat het beheer van de achterliggende watergang in de 
nieuwe situatie niet goed mogelijk is. Het wordt te nat.  
 
Henk Hulshoff – vraagt om goeie afstemming rol van omgevingsmanager en rol medewerkers 
grondzaken. ErnstJan zegt dit toe. 
 
Bert  – vraagt naar de communicatie planning naar de omgeving. ErnstJan geeft aan dat dit op 
website en in nieuwsbrief gaat plaatsvinden. 
Bert  - Bert vraagt om aandacht voor de verouderde website. ErnstJan geeft aan dat een nieuwe 
website in de maak is en dat de verwachting is dat begin 2025 er een geheel nieuwe website online 
gaat komen. 

  

4 Voorlopig ontwerp (VO) Dwarsdiep 

 Gert geeft een toelichting op het voorlopig ontwerp. 
Geen vragen of opmerkingen. 
 

  

5 3e Projectnota 2024-2027 

  
Er zijn 2 eerdere projectnota’s opgesteld. Dit is steeds eigenlijk de opdracht aan de GC die Prolander 
uitvoert. In deze 3e Projectnota geeft de provincie/ waterschap de ambitie aan. 
De GC is 10 jaar geleden aangesteld en moet ook verlengd worden door GS.  
 
Jesler –  geeft aan dat er een ambitieuze planning in de 3e Projectnota staat. Maickel geeft aan dat  
uitgangspunt de einddatum realisatie NNN in 2027 is. 
 
Bert –  geeft aan dat hij inhoudelijk geen vreemde dingen ziet maar vraagt naar de samenhang met 
het TOEKOMST project landelijk gebied en wat wordt de rol van de GC (zie onder punt 8 reactie Henk 
Emmens) 
 
Inbreng Wetterskip Fryslân via de mail 
 
Deelgebied Bombay 
Binnen het beheergebied van Wetterskip Fryslân wordt in 2025 de voorbereiding voor het gebied 
Bombay opgestart. Zowel binnen als in de buurt van het projectgebied hebben wij als Wetterskip 
meerdere opgaven liggen. Wij zullen zoveel mogelijk de samenwerking zoeken met de partners van 
het gebiedsproces ZWK en jullie op de hoogte houden van onze activiteiten in de omgeving.  
 
Planning 
Kijkende naar de planning en de opgaven/opdracht, is deze zeer ambitieus ingestoken. Meerdere 
deelgebieden gaan gelijktijdig lopen. Zaken als grondverwerving, vergunningen en peilbesluiten zijn 
lastige zaken welke veel tijd in beslag kunnen nemen. Zeker als hier bezwaren tegen zijn. De vraag is 
of de huidige planning (voorbereiding in 2025 en uitvoering 2026) haalbaar is. Daarnaast is de vraag 
of vertraging bij het ene project ook effect heeft op de planning van de andere projecten die gelijktijdig 
lopen of later starten. 
 
 

  
 



Gebiedscommissie ZWK 3 

9-12-2024 

  

6 Inzet en besluitprotocol waterbergingen 

  
Presentatie door Theo > bijlage 
Inzetprotocol en besluitprotocol 
 
Jesler – graag de protocollen gereed voor afronding van de inrichtingsmaatregelen 
Jesler – graag wat meer randvoorwaarden, bijvoorbeeld over verwachte inzet van bergingen om dit op 
te nemen in de pachtovereenkomsten – Theo geeft aan dat de verwachting is dat de protocollen 
gereed zijn bij oplevering laatste werkzaamheden 
 
Henk Hulshoff – hoe ga je protocol inzichtelijk maken, vooraf en achteraf. Wel natte voeten maar 
berging niet ingezet.  Theo  geeft aan dat misschien mogelijkheden zijn tot live info voorziening op 
website over inzet van de maatregelen. Ook geeft hij aan dat het waterschap een informatieve “strip” 
heeft gemaakt. Deze zal op de gebiedsavond en op de website worden getoond. 

   

7 Flyer procedures Dwarsdiep 

  
Uitgedeeld bij binnenkomst 
Werkgroep procedures heeft op verzoek een flyer uitgewerkt waarin de samenwerking wordt 
aangegeven, via keukentafelgesprekken, klankbordgroep, GC vergaderingen en uiteindelijk inspraak 
op procedures. Ook de mogelijke vergunningen/procedures zijn opgenomen in de flyer. 
 
Henk Hulshoff – hoe gaan de procedures wanneer nog niet alle grond duurzaam verworven is. Henk 
Emmens is in gesprek met de twee eigenaren van de nog niet duurzaam beschikbare grond, naast de 
gesprekken van uit de grondcommissie. In de grondcommissie wordt eea volgende week besproken.  
 

  

8 NPLG/TLG, stand van zaken 

  
Henk Emmens  geeft aan dat de 7 deelgebieden blijven gehandhaafd vanuit de provincie, ook de GC 
blijft. Na het NNN ook een GC achtige instantie in standhouden om opgebouwde kennis etc te 
benutten om samenhangende plannen te smeden. 
 
2e toelichting TLG – nu wat willen de gebieden zelf, wat kan hier, wat wil men. Met ministeries en 
waterschap . We zijn op zoek naar financiële bijdragen om de doelen te halen. Agrarische 
Collectieven maken gebiedsoffertes. Samenwerking van onderop, met aanspreekpunten vanuit 
provincie. 

  

9 Concept vergaderdata 2025 

  
Schema toegelicht. Rekening gehouden met verdeling over het jaar en de verwachte voortgang van 
het project Dwarsdiep. 
 
Maickel – wanneer er behoefte is over specifieke locatie/informatie tbv de excursie dan graag 
aangeven 
 

  

10 Verslag 30 september 2024 

  
Schrijffouten worden hersteld 
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11 Rondvraag en sluiting 

  
Theo  geeft aan hoe het waterschap NZV rekening houdt met de terreinbeherende organisaties 
TBO’s. In de GC vertegenwoordigd SBB de groene instanties daarnaast is er een “groene zesoverleg” 
(NM, SGL, Landschapsbeheer Groningen, N&M federatie, IVN en SBB. 
 

  

 
 


